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Abstract (en)
[origin: US2020131722A1] The self-propelled construction machine 1 according to the invention, in particular a road milling machine, has a
machine frame 3 on which a milling drum 10 is arranged, at least one running gear 4, 6 on the left side in the working direction A, and at least one
running gear 5, 7 on the right side in the working direction A, wherein lifting devices 4A, 5A, 6A, 7A on which the machine frame 3 is supported
are functionally assigned to the same. In addition, the construction machine has a levelling device 15 for driving the lifting devices 4A, 5A, 6A, 7A,
which is designed in such a manner that the height and/or inclination of the machine frame 3 is adjustable with respect to the traffic surface (8). The
levelling device 15 provides a special control mode which is intended for the operation of the construction machine 1 in the event that a track section
on the outer side 20A of the driving surface is to be machined. This levelling device 15 provides distance measurements for the control of the lifting
devices 4A, 5A, 6A, 7A only on the same side of the machine frame 3.

Abstract (de)
Die erfindungsgemäße selbstfahrende Baumaschine 1, insbesondere Straßenfräsmaschine, verfügt über einen Maschinenrahmen 3, an dem
eine Fräswalze 10 angeordnet ist, und mindestens ein in Arbeitsrichtung A linkes Laufwerk 4, 6 und mindestens ein in Arbeitsrichtung A rechtes
Laufwerk 5, 7, denen Hubeinrichtungen 4A, 5A, 6A, 7A zugeordnet sind, von denen der Maschinenrahmen 3 getragen wird. Darüber hinaus weist
die Baumaschine eine Nivelliereinrichtung 15 zum Ansteuern der Hubeinrichtungen 4A, 5A, 6A, 7A auf, die derart ausgebildet ist, dass die Höhe
und/oder Neigung des Maschinenrahmens 3 in Bezug auf die Verkehrsfläche (8) einstellbar ist. Die Nivelliereinrichtung 15 sieht einen besonderen
Steuermodus vor, die für den Betrieb der Baumaschine 1 in dem Fall bestimmt ist, dass eine Streckenabschnitt auf der Fahrbahnaußenseite 20A
zu bearbeiten ist. Diese Nivelliereinrichtung 15 sieht Abstandsmessungen für die Steuerung der Hubeinrichtungen 4A, 5A, 6A, 7A nur auf einer
gemeinsamen Seite des Maschinenrahmens 3 vor.
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